



Date: 10/04/2023

Ref no. JTC/Disclosure/2023/06

Messrs.: Boursa Kuwait Company

Messrs.: Capital Market Authority

Greetings,

Subject: Supplementary Disclosure of amending timetable for Cash dividends distribution on shares of Jassim Transport & Stevedoring Co K.S.C.P for the fiscal year ending on 31/12/2022

Reference to the subject matter above, and pursuant to the provisions of article (9-28) of chapter 9 [Trading rules] from Boursa Kuwait Rulebook.

Jassim Transport & Stevedoring Co. K.S.C.P hereby announces the amendment of the previously announced timetable for the Cash dividends distribution on shares for the fiscal year ended on 31/12/2022, due to uncompletion of the required procedures and approvals from the official authorities. The Company will proceed into completing all requirements and will inform our shareholders of the new Corporate Action disclosure form after amending the timetable and obtaining all required approvals.

Jassim Transport & Stevedoring co. K.S.C.P

Khaldoon Rashid
Head of Legal & Compliance

التاريخ: 2023/04/10

مرجع رقم : JTC/Disclosure/2023/06

السادة/ شركة بورصة الكويت المحترمين
السادة/ هيئة أسواق المال المحترمين

تحية طيبة وبعد،،

الموضوع: إفصاح تكميلي بشأن تعديل الجدول الزمني لاستحقاقات الأسهم لشركة جاسم للنقل والمناولة عن السنة المالية المنتهية في 2022/12/31

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، و عملاً بالمادة (9-28) من الفصل التاسع (قواعد التداول) من كتاب قواعد البورصة.

تعلن شركة جاسم للنقل والمناولة ش.م.ك.ع عن تعديل الجدول الزمني المُعلن عنه لاستحقاقات الأسهم لمساهمي الشركة عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2022 ، وذلك لعدم الإنتهاء من الإجراءات الخاصة مع الجهات الحكومية لإصدار الموافقة اللازمة، وستعمل الشركة على إنهاء جميع الإجراءات وتزويد السادة المساهمين بنموذج الإفصاح عن استحقاقات الأسهم بعد تعديل الجدول الزمني وأخذ الموافقات اللازمة.

شركة جاسم للنقل والمناولة ش.م.ك.ع

خلدون رشيد
رئيس قسم الشؤون القانونية والمطابقة

شركة جاسم للنقل والمناولة (ش.م.ك.ع) 59
Jassim Transport & Stevedoring Co. (K.S.C.P)

Jassim Transport & Stevedoring Co. K.S.C.P.

P. O. Box 22801, Safat 13089, Kuwait

Tel: +965 2228 6100 - Fax: +965 2228 6124

Registered Capital K.D. 15,000,000 - C. R. 22854

شركة جاسم للنقل والمناولة ش.م.ك.ع.

ص.ب 22801، الصفاة 13089 الكويت

تلفون: +965 2228 6100 - فاكس: +965 2228 6124

رأسمال مسجل ك.د. 15,000,000 - ر.ج. 22854